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معاون مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی گفت: تا ۲۷ اردیبهشت ماه میزان 
رعایت پروتکل ها در شهر تهران ۵۶ درصد بود و تا ۱۵ 
خرداد ماه این میزان به ۱۰.۵۴ درصد کاهش یافته است..
محسن فرهادی روز گذشته در نشست خبری ویدیو 
کنفرانس که از وزارت بهداشت برگزار شد، افزود: وضعیت 
اجرای پروتکل ها تا ۲۷ اردیبهشت ماه مطلوب بود و تا 
آن زمان در شهر تهران میزان رعایت پروتکل ها به ۵۶ 
درصد می رسید. تا ۱۵ خرداد ماه میانگین کل کشور به 
۲۲.۶۶ درصد رعایت پروتکل رسید و در شهر تهران این 

میزان به ۱۰.۵۴ درصد کاهش یافت. این زنگ خطری 
را برای ما به صدا در آورد. زمانی می توان بازگشایی ها 
را ادامه داد و با ویروس کرونا هم زیستی داشت که 

پروتکل های بهداشتی رعایت شود.
وی ادامه داد: همان طور که مردم می دانند، ستاد ملی 
مقابله با کرونا دو مصوبه بسیار مهم داشت که از این 
بازگشایی ها نیز مهم تر است. اولین مصوبه این بود که 
کلیه دستگاه های اجرایی کشور را موظف کرد که با کرونا 
زندگی کنند. یعنی همه برنامه های عملیاتی تا پایان 
سال را با وجود کرونا تصویب و اجرایی کنند. مصوبه 

مهم دیگر این بود که کنترل ها برای اجرای پروتکل های 
بهداشتی و فاصله گذاری های اجتماعی تشدید شود.

آغاز به کار فعالیت های فرهنگی از اول تیر

معاون مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت بیان 
با کرونا که ۱۷  قبلی ستاد ملی مقابله  کرد: مصوبه 
خرداد تشکیل شد، مسائل مهمی را از جمله بازگشایی 
مهدکودک ها و شروع تورها از ۲۴ خرداد را شامل می شد. 
همچنین فعالیت های فرهنگی از جمله سینماها، تئاتر، 

کنسرت ها هم از اول تیر ماه اجازه فعالیت دارند.

استاد دانشگاه »یونن« چین در واکنش به جنایات آمریکا 
در دو قرن اخیر علیه بشریت به ویژه تبعیض نژادی علیه 
سیاه پوستان گفت: می توان آمریکا را »قهرمان« نقض 
حقوق بشر تاریخ نامید جنایاتی که این کشور انجام داده 
در هیچ جای دنیا تکرار نشده است بنابراین دولت و 
سیاستمداران این کشور صلاحیت صحبت درباره »حقوق 

بشر« را ندارند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »یائو جیده« روز 
گذشته در واکنش به سرکوب جنبش ضد نژاد پرستی در 
آمریکا افزود: بررسی کارنامه سیاه استعمارگران آمریکایی 
از جنایات  در 244 سال گذشته مملو  پوست  سفید 
متعدد از جمله کشتار سرخپوستان بومی آمریکا، فروش 
برده های سیاه، گسترش جنگ جهانی دوم، راه اندازی 
جنگ سرد، حمایت از تروریسم دولتی، حمایت از رژیم 
صهیونیستی و ظلم به ملت فلسطین در تازه ترین مورد 

هم حمایت از داعش است.
پروفسور یائو با اشاره به اینکه سازمان های وابسته به 
این کشور همچنین در سال های گذشته مرتکب جنایات 
جنگی جدی علیه بشریت در عراق، افغانستان، سوریه و 
لیبی شده اند افزود: در اپیدمی شیوع ویروس کرونا نیز 
که جهان را درگیر کرده است آمریکایی ها همچنان چوب 
تحریم های اقتصادی علیه ایران، کوبا و ونزوئلا و سایر 

کشورهای درگیر با کرونا را در دست دارند.
جامعه جهانی رفتار نژادپرستانه آمریکایی ها را افشا کند

این استاد دانشگاه یونن چین تصریح کرد: جامعه جهانی 
باید عملکردهای زشت نژادپرستانه دولت آمریکا را افشا 
و از هنجارهای اساسی مبتنی بر منشور سازمان ملل 

متحد حمایت کند.
یائو افزود: سازمان های بین المللی باید جرات سخن 
گفتن، مبارزه کردن و محافظت از اصول مشترک بشر را 

فراهم کنند و از حقوق اساسی و عزت کشورها و ملت ها 
در برابر ظلم و بی عدالتی آمریکا پاسداری کنند.

آمریکا عنوان خود خوانده »پلیس جهانی و مدافع حقوق 
بشر« دروغین را کنار بگذارد

او بیان داشت: همانطور که سخنگوی وزارت امور خارجه 
چین و بسیاری از رهبران و مقامات ذیصلاح جامعه 
جهانی اعلام کردند، دولت آمریکا باید عنوان خودخوانده 
»پلیس جهانی و مدافع حقوق بشر« دروغین را کنار 
بگذارد و بگذارد مردم جهان خود کشورهایشان را اداره 

کنند.
این صاحب نظر چینی از اعتراضات ضد نژادپرستی که 
در سراسر ایالات متحده وجود دارد به عنوان فرصتی برای 
درمان »سرطان نژادپرستی« که سیاست و جامعه را در بر 
گرفته است یاد کرد و گفت: آمریکا باید با اصلاح و درمان 

این تومور، به جامعه بین المللی پاسخگو باشد.

»معاون مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت« خبر داد:

کاهش رعایت پروتکل های بهداشتی در پایتخت

»استاد دانشگاه چین«:  آمریکا »قهرمان« نقض حقوق بشر در تاریخ است

خبری

راه های برون رفت گردشگری 
از مشکلات ناشی از کرونا

و  ها  شیوه  تاکنون 
برای  بسیاری  راهکارهای 
رکود  از  گردشگری  خروج 
بیماری  شیوع  از  ناشی 
کووید 19 از سوی مسئولان 
و دست اندرکاران گردشگری 
برای نجات این صنعت ارائه 
شده که متاسفانه تاثیر لازم 
را نداشته است چون گردشگری با وعده و وعید مسئولان 
به روزهای خوب گذشته اش بر نمی گردد بلکه با همکاری 
و همدلی کارشناسان و خبرگان گردشگری و بدون توجه و 
یا نگاه به مسئولان و متولیان دولتی، می تواند از شرایط 
برای  را  خود  گام  به  گام  حرکت  و  خارج  کنونی  بغرنج 
بازگشت به شرایط پیش از کرونا که خیلی هم ایده آل نبود 

اما قابل قبول و تحمل بود، شروع کند.
از کرونا که  ایام پس  پذیرفتن واقعیت های موجود در 
از  ناشی  نگرانی  و  آحاد مردم  اقتصادی  تضعیف شرایط 
سفر به مناطق مختلف با وضعیت های متغیر اعلام شده 
از سوی ستاد بهداشت و درمان را به همراه دارد، جز با 

تصمیمات شجاعانه و منطقی امکان پذیر نیست:
- اطمینان خاطر به گردشگران بابت رعایت پروتکل های 
ارائه دهندگان خدمات گردشگری که  از سوی  بهداشتی 
متاسفانه در رفتار خدماتی بخشی از ارائه کنندگان ارکان 

گردشگری دیده نمی شود.
- ارائه نرخ های تشویقی از سوی ارکان اصلی و پر هزینه 
گردشگری مانند حمل و نقل و مراکز اقامتی که هرگونه 
کاهشی از سوی آن ها بر هزینه تمام شده سفر تاثیر بسیار 

زیادی خواهد داشت.
- طراحی سفرهای گروهی کم تعداد برای ممانعت از نگرانی 
بابت ازدحام هایی که منجر به شیوع بیماری کووید ۱۹ 

خواهد شد.
- توجه ویژه به مقاصدی که کمتر در معرض خطر قرار دارند 
و ممانعت از برقراری سفر به مناطق پر خطر به ویژه اماکن 

و شهرهای مذهبی.
- همراهی و یا استفاده از کارشناسان بهداشتی در مراکز 
خاطر  اطمینان  افزایش  برای  گردشگری  ویژه  مناطق  و 

گردشگران.
- توجه به سفرهای طبیعت گردی با رعایت منشور کامل 

اکوتوریست ها برای ممانعت از تخریب طبیعت.
- کاهش دستوری ظرفیت های مناطق پرطرفدار و صد البته 
پر خطر گردشگری و هدایت گردشگران به نقاط همسان 
و کمتر شناخته شده گردشگری برای جلوگیری از شیوع 

بیماری.
- ارائه آموزش های بهداشتی به دست اندرکاران گردشگری 
به ویژه راهنمایان گردشگری، مدیران و پرسنل مراکز اقامتی 

جهت افزایش اطمینان خاطر گردشگران
- استفاده و نمایش مباحث بهداشتی در تبلیغات گردشگری 

برای افزایش اعتماد گردشگران
- کاهش ظرفیت خدماتی تمام ارائه کننده ارکان گردشگری 
به ویژه حمل و نقل، اقامت، پذیرایی، دیدار از جاذبه ها، 
مراکز خرید مورد علاقه گردشگران و... به صورت نهادینه 
نقل  و  از صنعت حمل  بخشی  که  آنگونه  نه ظاهری  و 

کشورمان شاهد آن هستیم.

و  شهرسازی  و  راه  اقتصاد،  وزیران  به  رئیس جمهوری 
رئیس کل بانک مرکزی دستور داد زیر نظر معاون اول 
رئیس جمهوری با بررسی و اجرای طرح های مهار قیمت 

مسکن فشار را از دوش مردم کاهش دهند.
الاسلام والمسلمین  حجت  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حسن روحانی روز گذشته در جلسه هیات وزیران گفت: 
در چهارمین ماه مقابله همزمان با ویروس کرونا و تحریم 
هستیم، مردم بزرگ و فهمیم ما در مدت این ۴ ماه فشار 
زیادی از لحاظ اقتصادی بر زندگی آنها بوده است. اما در 
عین حال در مقایسه با همه کشورهایی که فشار تحریم 
را نداشتند و صرفا با مساله کرونا مواجه بودند تاب آوری 

ملت ایران امروز زبانزد است و در تاریخ ما ثبت خواهد شد.
مردم«  »سلامت  همچنان  البته  افزود:  جمهوری  رئیس 
دلیل  به  کرونا  ویروس  زمینه  در  و  ماست  اول  مساله 
بازگشایی هایی که انجام گرفته در طول ۲ماه گذشته به شکل 
طبیعی باید با احتیاطات و خودمراقبتی بیشتر بتوانیم برابر 

خطرات احتمالی این ویروس مقابله کنیم.
روحانی ادامه داد: ما از آغاز این مبارزه تا هفته های پیش به 
استثنای چند استان کشور به مهار کرونا رسیدیم که البته در 
این چند استان تلاش مضاعف صورت گرفته تا از وضعیت 
قرمز خارج شود و شرایط مناسبی برای مردم به وجود بیاید.

منتقدان منصفانه دولت را نقد کنند

روحانی اضافه کرد: چون هفته گذشته، هفته محیط زیست 
بود این را عرض کنم که دولت یازدهم و دوازدهم، دولت 
محیط زیست بوده و در این زمینه کارهای بسیار مهم انجام 
داده است. آنانی که از دولت انتقاد دارند خیلی راحت و 
با زبان روان انتقاد کنند، اما هم شرایط را در نظر بگیرند 
هم منصفانه انتقاد کنند هم اینکه ما وارد حاشیه سازی 
نخواهیم شد. اگر کسی جایی حرف زد ما کارها را برای مردم 

تشریح می کنیم.

رشد اقتصادی منفی ۸ را به مثبت ۱۴ رساندیم

رئیس جمهوری تصریح کرد: اگر چه شرایط برای مردم 
سخت تر شده است و به دلیل تحریم ها نتوانستیم آنگونه 

که باید، ادامه دهیم اما در این شرایط تحریم جدید، رشد 
اقتصادی را از منفی ۸ را به مثبت ۱۴ رساندیم یعنی در سال 
۹۱ رشد اقتصادی منهای ۸ بود که در سال ۹۵ به اضافه ۱۴ 
شد . یک اقدام مهم در این دولت رساندن تورم ۴۰ به ۷ 
بود و  رشد اقتصادی دو رقمی و تورم یک رقمی شد و این 

همان وعده ای بود که در دولت دادیم.
روحانی ادامه داد: امروز با یک شرایط ویژه ای روبرو هستیم 
که باید مدنظر قرار بگیرد با این حال مستمری افراد کم 

درآمد ۹ برابر شده است.

دستور رئیس جمهوری برای مهار قیمت مسکن

روحانی به مشکل مردم در مسکن اشاره کرد و افزود: امروز 
شرایط مسکن و اجاره ها و قیمت مسکن با شاخص های 
اقتصادی کشور منطبق نیست و از طرفی یک جریانی در 
جامعه وجود دارد که به مردمی که یا مستاجرند و یا در 
شرایط اقدام و تهیه مسکن هستند، فشار ناعادلانه ای وارد 

می کند.
به  دولت  در جلسه  امروز  کرد:  تصریح  رئیس جمهوری 
»فرهاد دژپسند« وزیر اقتصاد و »محمد اسلامی« وزیر راه 
و شهرسازی و »عبدالناصر همتی« رئیس کل بانک مرکزی 
دستور دادم این موضوع را مد قرار دهند و  زیر نظر »اسحاق 
جهانگیری« معاون اول رئیس جمهوری همه طرح های 
مهار قیمت مسکن را بررسی کنند تا بتوانیم این فشار را از 

دوش مردم کاهش بدهیم.

خبر اول

»رئیس جمهور« دستور داد:

مهار قیمت مسکن

کرونا در ایران

بین الملل

سرمقاله

 دکتر مهرداد فرشیدی

  نویسنده و استاد دانشگاه
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3 اجتماعی

در »استقلال« چه خبر است؟
جنگ قدرتی که به تنازع 

بقا تبدیل شد!
جنگ قدرت در استقلال گاهی 
به تنازع بقا تبدیل می شود و 
کسانی که سنبه کم زورتری 
دارند سعی می کنند به هر 
داخل  را  خود  ممکن  شکل 
رو  این  از  دارند.  نگه  بازی 
ساخت یک مستند از وضعیت 
مدیریت باشگاه استقلال می 

تواند برای شبکه »نشنال ژئوگرافی« هم جذاب باشد!
در این مستند می شود روزهای بیماری و نحیفی یک شیر 
پر ابهت را به تصویر کشید که گویی نفس های آخرش 
را می کشد. سکانس دعوای لاشخورها هم جذابیت های 
خودش را دارد؛ آنجا که برای تصاحب بخشی از این میراث 

بزرگ باهم گلاویز می شوند...
حدود یک ماه از وعده خلیل زاده کلنگستانی برای برگزاری 
کنفرانس خبری و ارائه توضیح در مورد آریا برتر می گذرد اما 
این وعده هنوز عملی نشده! حافظه عمومی این روزها آن قدر 
بمباران خبری شده که دیگر به یاد نمی آورد رئیس هیات 
مدیره استقلال چه گفت؟ حافظه ها آن قدر ضعیف شده که 
کسی اصلا پیگیر رسوا شدن جاسوس هیات مدیره نمی شود. 
منزوی که رفت؛ اما کدام موشی از سوراخ دیوار اتاق هیات 
مدیره فایل صوتی بیرون داد؟ موش ها برای بقای خودشان 

در استقلال چه کرده اند؟ پایه چند صندلی را جویده اند؟
از این طرف خیلی آرام مهره های انتخابی »احمد سعادتمند« 
تا مشاور وزیر ورزش  روند  -مدیرعامل استقلال- کنار می 
رفقایش را به بدنه استقلال تزریق کند. نکند سعادتمند هم 
ناچار به عقب نشینی شده که دارد مثل من و شما در مورد 
بدهی سیصد هزاردلاری به بویان هشدار می دهد! اکنون 
وقتش است معاون ورزشی کِنار گذاشته شده، بیاید و بگوید 
تو را حضرت عباس بگذارید من مشکل بویان را از طریق فیفا 
حل کنم! و جماعت فوتبالی هم برایش هورا بکشند! اما پرده 
بعدی نمایش هنوز شروع نشده! ریاست »محمدباقر قالیباف« 
در مجلس یعنی ورود دوباره بابایی به جنگ قدرت. و البته 

این بار با دست پر و سنبه پرزور؛ ادامه دارد...

تخفیف  ۱۵ درصدی تشخیص و 
درمان کرونا برای خبرنگاران

رئیس بیمارستان ابن سینا اعلام کرد که خبرنگاران و اهالی رسانه 
می توانند برای معاینه تخصصی تنفسی و انجام بررسی های 
تشخیصی و درمانی لازم برای بیماری ناشی از کرونا با تخفیف ۱۵ 

درصدی به درمانگاه نفس این بیمارستان مراجعه کنند.
در  بیان کرد:  این خبر  اعلام  با  روز گذشته  انیسیان  آرش 
جهت ارج نهادن به جایگاه و خدمات ارزشمند اهالی رسانه 
و مطبوعات در ایام همه گیری بیماری ناشی از ویروس 
کرونا، این گروه می توانند با مراجعه به کلینیک نفس از کلیه 
خدمات تشخیصی و درمانی مرتبط با بیماری کرونا را با 15 

درصد تخفیف دریافت کنند.
وی ادامه داد: ویزیت پزشک، انجام آزمایش های خونی و در 
صورت نیاز تست PCR و سی تی اسکن خدماتی است که در 
صورت شک به ابتلا به بیماری کرونا در کلینیک تخصصی 

کرونا در درمانگاه نفس ارائه می شود.
رئیس بیمارستان ابن سینا گفت: این کلینیک در فضایی 
مجزا از ساختمان اصلی و اورژانس بیمارستان واقع است و 
طراحی فضا و اقدامات به گونه ای است که مراجعان اصلا در 
تماس با دیگران قرار نمی گیرند و در سریع ترین زمان ممکن 

خدمات لازم را دریافت می کنند.

کیاوش عزیزی

نویسنده

عصر دیروز فوتبال ایران یکی از مدرسان و معلمان دلسوز 
خود را در سن 78 سالگی از دست داد. حسین فرکی، حسن 
روشن، نصرالله عبداللهی، محمد دادکان، اکبر میثاقیان، 
محمدخانی،  ناصر  شیرمحمدی،  حسن  زرینچه،  جواد 
غلامرضا فتح آبادی، فرشاد پیوس، بهتاش فریبا، مرتضی 
یکه، بیژن طاهری، امیر قلعه نویی، رحیم یوسفی، جواد 
نکونام، سبوشهبازیان، سپهر حیدری، و بسیاری دیگر از 
ستاره های فوتبال ایران محصول تلاش و مربیگری کسی 
هستند که از امروز سه شنبه 20 خرداد 1399 دیگر او را در 

کنارمان نداریم.
فوتبال ایران امروز درواقع با مرگ پرویز ابوطالب یکی از 
بزرگان تاریخ خود را از دست داد. قصد نداریم با دادن القاب 
بزرگ تر جلوه  را  او  نام  تعریفات و تمجیدات متداول  و 
دهیم، چراکه ابوطالب به خودی خودش بزرگ هست و 
بزرگ می ماند. ابوطالب از نسلی عاشقانی بود که برای بزرگی 
احتیاجی به تعریف و مدح، لقب نداشت و نخواهد داشت.

امیر  برادر  ابوطالب  السلام  حجت  فرزند  ابوطالب  پرویز 
ابوطالب )که وی نیز از بزرگان فوتبال ایران به شمار می آمد( 
در سال 1921 درمحدوده منطقه راه آهن یکی از محله های 
تهران به دنیا آمد تا یکی از 11 فرزند خانواده پرجمعیت 
ابوطالب ها باشد. در همان جوانی و برخلاف روند متداول 
آن روزها درحالی که ۲۳ سال بیشتر نداشت کار مربیگری 
را آغاز کرد و هدایت تیم ژاندارمری را در دسته دو تهران و 
سپس دیهیم را به عهده گرفت که زمانی در این تیم به عنوان 
مهاجم حضور داشت. نکته جالب اینجا است که هم زمان با 

هدایت دیهیم در تیم تاج هم  بازی می کرد.
پرویز ابوطالب یکی از سه مربی مستعدی بود که به همراه 
حشمت مهاجرانی و محمد رنجبر از سوی فدراسیون فوتبال 
برای حضور در کلاس های مربیگری دتمار کرامر مدرس 

مطرح مربیگری فوتبال جهان به ژاپن رفت و با نمراتی بالا 
فارغ التحصیل شد و از همین رو در کلاس های مربی گری 
دتمار کرامر که سال های بعد در ایران برگزار شد به عنوان 

دستیار این مربی مؤلف دنیا خود را معرفی کرد.
یکی از خاطره های به یاد ماندنی در خصوص ابوطالب برمی 
گردد به حضور مروارید سیاه فوتبال دنیا یعنی »پله« به 

همراه تیم فوتبال سانتوز در ایران.
او شیفته پله بود تا آنجا که نام باشگاه »دیهیم« و»استادیوم 
دیهیم« در شرق تهران در زمان او به »پله« تغییر یافت. 
وی همچنین پله را بر بالین پسر تازه به دنیا آمده اش در 
بیمارستان آسیا برد و نام فرزند نورسیده اش را نیز »پله« 
گذاشت. »پله ابوطالب« بعدها به میدان می رفت. مهندس 
مکانیک می شد. دو پله در یک عصر. یکی در برزیل. یکی 
در ایران. ابوطالب در دهه پنجاه جایگزین رایکوف در تیم 
ملی جوانان ایران شد و درواقع او یکی از مخالفان سرسخت 
رایکوف به شمار می رفت و اوج اختلاف آن ها در هدایت 
تیم ملی جوانان بود که البته هر دوبه یک مقام سومی در 

آسیا دست یافتند.
او از همان زمان به عنوان یکی از مربیان اصلی تیم های 
پایه فوتبال تهران و تیم های ملی ایران نامش مطرح شد. 
او اعتقاد شدیدی به سرمایه گذاری در فوتبال پایه داشت و 

همواره به درستی معتقد بود راه موفقیت در رده بزرگ سالان 
از پرداختن به رده های پایه می گذر د و هر موفقیتی به 
غیر از این راه تنها تصادفی و مقطعی خواهد بود. وی 
در سال های )۱۳۴۹ - ۱۳۵۱( سرمربی تیم ملی جوانان و 
همچنین در سال های )1371 - ۱۳۷۲( به عنوان سرمربی تیم 
ملی نوجوانان بازیکنان بی شماری را به فوتبال ایران معرفی 
کرده است. شاید تنها نام بازیکنان اشاره شده در ابتدای این 
مطلب از سه نسل فوتبال این مرزوبوم کافی باشد برای 
اینکه بدانیم این معلم فوتبال چه دینی بر گردن فوتبال ایران 
دارد و چه حیف که ما او را زود فراموش کردیم و درواقع 
متاسفم که باید بگوییم که این ما هستیم که به آلزایمر 

دچار شده ایم نه پرویز ابوطالب.
شاید بهترین جمله ها در وصف چنین افرادی را بتوانیم 
از زبان شاگردانش بشنویم همان جایی که جواد نکونام پر 
سابقه بازیکن تاریخ تیم ملی و یکی از شاگردانش چندی 
پیش در باره ابتدای پست احساسی اش در خصوص او 

نوشت:
»تقدیم به کسى که به خیلی ها خوبى کرد ولى بدى دید

بهش  ایران  فوتبال  که  ابوطالب  خان  پرویز  به  تقدیم 
مدیونه...«

روحش شاد و یادش گرامی باد

مکث

»پرویز ابوطالب« اولین تئوریسین فوتبال نوین در ایران درگذشت؛

پرواز ِ نهایی مِردی که زیاد می دانست

یادداشت

کوتاه

محمد حیرانی

 دبیر تحریریه

استاندار البرز گفت: دولت ۳۰۰ میلیارد تومان اعتبار در 
قالب اوراق و اسناد برای شتاب بخشی در تکمیل کمربند 

شمالی کرج اختصاص داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عزیز اله شهبازی روز گذشته 
در نشست معاون فنی، امور زیربنایی و تولیدی سازمان 
برنامه و بودجه کشور و شهردار و اعضای شورای اسلامی 
شهر کرج افزود:  پس از پیگیری های صورت گرفته به 
جز اعتبار ۱۰۰ میلیارد تومانی برای پل بی یک این طرح 
، دولت مبلغ 300 میلیارد تومان دیگر برای تکمیل آن 

اختصاص داد.
وی ادامه داد: با توجه به رویکرد رئیس جمهوری مبنی 

بر ضرورت تکمیل پروژه های نیمه کاره و مهم کشور در 
پایان دولت، این اقدام صورت گرفت.

شهبازی گفت: کمربند شمالی کرج مکمل پروژه ادامه 
آزادراه شهید همت است که توسط شهرداری کرج آغاز 
شده و اکنون نیز توجه ملی برای تکمیل آن معطوف 

شده است/
وی افزود: محورهای البرز بار ترافیک ۱۴ استان کشور را 
متحمل می شوند از این رو اهمیت ملی دارند بنابراین 
باید برای تقویت و ارتقا زیرساخت های راه سازی استان 

تدابیر لازم اتخاذ شود.
استاندار البرز بیان داشت: بر این اساس پس از به ثمر 

نشستن قطعه اول آزادراه تهران - شمال، ادامه آزاداره 
شهید همت در البرز، تعریض بخشی از آزادراه تهران - 
کرج و راه اندازی قطار برقی کرج - هشتگرد بعد از سال 
ها انتظار و مطالبه مردم، اکنون درصدد ایجاد تسهیلات 
لازم برای تکمیل کمربند شمالی کرج، راه هشتگرد - 
طالقان و بهره برداری از کنارگذر جنوبی البرز هستیم 
تا سفر امن و راحت برای مردم کشور و آرامش خاطر 
و جاده هایی با کمترین ترافیک را برای مردم البرزبه 

ارمغان بیاوریم.
معاون فنی، امور زیربنایی و تولیدی سازمان برنامه و 
بودجه کشور نیز بر ضرورت ارایه برنامه دقیق از سوی 
برای  دولت  موافقت  از  و  کرد  تاکید  کرج  شهرداری 

مشارک در این پروژه خبر داد.
پروژه کمربند شمالی  توسط شهرداری کرج آغاز شده 
بود و از ابتدا نیز قرار نبود دولت مشارکت کند ولی به 
دلیل اهمیت این آزادراه بعنوان مکمل ادامه آزاداره شهید 
همت در البرز و پیگیری های صورت گرفته از سوی 
استاندار البرز، اعتبار لازم برای تسریع در تکمیل پروژه 

اختصاص یافت.
استان البرز دارای یک هزار و ۴۵۰ کیلومتر آزاد راه ، 
بزرگراه ، راه اصلی و فرعی است که ۱۸ درصد ترافیک 

کشور مربوط به جاده های این استان می باشد.

»استاندار البرز« خبر داد:

اختصاص 300 میلیارد تومان برای تکمیل کمربند شمالی کرج 

»البرز« چه خبر؟
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شهری

دو خبر از شورای شهر کرج؛

لزوم تکمیل بزرگراه شمالی و نیاز به تحول 
ساختاری در حمل ونقل عمومی

ضوابط مشاغل سیار در تهران سخت تر می شود

مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر گفت: 
اگر پیاده رویی ظرفیت لازم را نداشته باشد به هیچ وجه به 
متقاضیان اجازه استفاده نمی دهیم و در صورت تخلف 
انجام  را  لازم  اقدامات  انتظامی  نیروی  و  شرکت شهربان 

خواهند داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سید علی مفاخریان در کمیته 
که  بی کانون  و  سیار  مشاغل  ساماندهی  و  برنامه ریزی 
در  شهری  مدیریت  برنامه های  ارزیابی  و  بررسی  باهدف 
حوزه ساماندهی دست فروشان، پیاده روها و مشاغل سیار 
و بی کانون برگزار شد، گفت: برنامه های متفاوتی در مدیریت 
دست فروشان در شهرهای مختلف دنیا اجراشده است که 
نقطه مشترک همه آن ها جانمایی دست فروشانی است که 

اقدام به اخذ مجوز و پرداخت عوارض می کنند.
ظرفیت های  شهر  سطح  در  تجاری  راسته های  افزود:  او 
که  دارند  بازارها  یا شب  بازارها  روز  راه اندازی  برای  زیادی 
با رعایت نکاتی از جمله در نظر گرفتن فاصله مناسب با 
منازل مسکونی، بافت های حساس و واحدهای صنفی از 

زمین های بلامعارض شهرداری استفاده شود.
مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر در ادامه 
گفت: باید شرایط عمومی برای استفاده از این ظرفیت در 
نظر گرفته شود. به طور مثال پیش بینی محل ذخیره پسماند 
امور  این  ساماندهی  برای  بهداشتی  پارکینگ سرویس  و 
باید مورد توجه قرار گیرد. هم چنین نوع سازه و پوشش 

و محل های مجاز استقرار هم باید به دقت شناسایی شوند.
رئیس  نوری؛  صدراعظم  سوال  به  پاسخ  در  مفاخریان 
کمیسیون سلامت و یکی از اعضای کمیته مبنی بر چگونگی 
توزیع و پراکنش مناسب روز بازارها در شرایط فعلی، گفت: 
تعداد روز بازارها در حال بررسی کارشناسی و تعیین ظرفیت 
است و الگوی پراکندگی این بازارها بر اساس رفتار اجتماعی 

شهروندان و نیاز ساکنین هر منطقه شکل می گیرد.
او در پاسخ به نگرانی سوءاستفاده برخی صاحبان واحدهای 
صنفی مجاز از تسهیلات ارائه شده به دست فروشان اظهار 
کرد: پیش گیری از چنین مواردی با طراحی و راه اندازی 
شرایط  است.  امکان پذیر  به راحتی  بازار  سامان  ه  سامان 
متقاضیان با ثبت نام در این سامانه موردبررسی قرار می گیرد، 
اصلی ترین  از  ثابت  شغل  نداشتن  و  تهران  در  سکونت 

معیارها برای شناسایی آنان است.
مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر درباره 
هم اکنون  کرد:  تصریح  تهران  در  پیاده روها  ساماندهی 
بسیاری از واحدهای صنفی از پیاده روها استفاده می کنند؛ 
اما با لایحه ساماندهی پیاده روها حدود ده صنف با در نظر 
استفاده  پیاده رو  مازاد  فضای  از  گرفتن ضوابط می توانند 
کنند. بهره برداری از پیاده رو با اولویت حق تردد شهروندان و 
برای رونق فضای شهری، بهبود فضای کسب وکار بهبود منظر 

شهری با ساماندهی وضع موجود برنامه ریزی شده است.

پروژه بزرگراه شمالی که مدت هاست به یکی از چالش های 
البرز بدل شده است، به گفته رئیس کمیسیون برنامه و 
بودجه شورای شهر کرج، روند پیشرفت خود را به خوبی 
طی می کند هرچند زمان دقیقی برای بهره برداری از آن 
تعیین نشده است. هم چنین تحول ساختاری در حمل 
و نقل عمومی، موضوع دیگری است که از دیرباز یکی 
از مهم ترین گلایه های شهروندان کرج را در پی داشته و 
سبب شده رئیس کمیسیون محیط زیست شورای شهر 

کرج برای چندمین بار در خصوص آن تذکر بدهد.
برنامه  کمیسیون  رئیس  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
و بودجه، حقوقی و املاک شورای اسلامی شهر کرج 
می گوید: پروژه بزرگراه شمالی آبروی شهر کرج است که 
امید است طبق برنامه زمان بندی تا پایان دوره شورای 
شهر پنجم بتوان مقطعی از آن در حد فاصل بلوار آیت 

طالقانی تا خوارزمی را تکمیل و به بهره برداری رساند.
فرج اله ایلیات با تاکید بر اهمیت همدلی و انسجام 
میان اعضای شورای اسلامی شهر کرج ادامه می دهد: با 
همدلی خوبی که دربین اعضای دوره پنجم شورای شهر 
کرج وجود دارد به فکر توسعه شهر هستیم و این فضای 

همدلی و وفاق باعث پیشرفت شهر می شود.
او می گوید: تکمیل و بهره برداری از پروژه های نیمه 
تمام شهرداری از دوره گذشته شورا از اولویت های دوره 
پنجم شورای شهر کرج بود که یکی از پروژه های مهم 
تکمیل بزرگراه شمالی است که مزین به نام سردار شهید 

سپهبد حاج قاسم سلیمانی شد.
برنامه و بودجه، حقوقی و املاک  رئیس کمیسیون 
شمالی  بزرگراه  می افزاید:  کرج  شهر  اسلامی  شورای 
تملکات دولتی و خصوصی زیادی دارد که تاکنون بخشی 
از آنها رفع شده است و شورا پیگیر است تا فاز نخست 

این پروژه به زودی تکمیل شود.
به گفته او اغلب نقد و تهاتر برخی از مطالبات پیمانکار 
پرداخت شده است اما امیدواریم بتوانیم یک فاز از این 
بزرگراه به بهره برداری برسانیم تا شاهد کاهش ترافیک 

در ورودی شهر شویم.
او به مصوبات مهم دوره پنجم شورای شهر نیز اشاره 
می کند و معتقد است: در راستای طرح تفصیلی بندی 
داشتیم که اگر زمین های بر مبنای تغییر کاربری به 
انتفاع بالاتر تغییر پیدا کردند شهرداری باید عوارض 
بگیرد و هزینه کند و به ملک های که از انتفاع بالاتر و 
انتفاع پایین تر برخوردار است تعلق بگیرد با تصویب این 

مصوبه درآمد خوبی برای توسعه عمران و فضای سبز 
کرج تعلق گرفت.

عضو شورای اسلامی شهر کرج از پروژه احداث رینگ 
و   آزادسازی  روند  می دهد:  خبر  هم چنین  آباد  اسلام 
احداث رینگ 30 متری اسلام آباد که یکی از بزرگ ترین 
سکونتگاه های غیررسمی کشور در کرج محسوب می 
شود با نظارت اعضا شورای شهر کرج در حال تملک 

است.
به گفته ایلیات، با مشارکت سازمان سرمایه گذاری و 
مشارکت های مردمی می توان زمین های اطراف آن را 
ساماندهی و املاک واقع در منطقه را بهسازی و بازسازی 

کرد.

گلایه شهروندان از تردد تاکسی های فرسوده در کرج

شورای  سلامت  و  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
تاکسی های  تردد  نیز گفته است:  اسلامی شهر کرج 
این  از  از گلایه های شهروندان  یکی  در شهر  فرسوده 

ناوگان حمل و نقل عمومی است.
حسین محمدی می گوید: اکثر شهروندان برای انجام 
نقل  و  حمل  وسایل  از  خود  شهری  درون  سفرهای 
عمومی همچون اتوبوس و تاکسی استفاده می کنند 
و انتظار آنان سرویس  دهی مطلوب با ناوگانی جوان، 
پویا و بدون معطلی است، در حالی که تردد تعدادی 
تنها  نه  شهر  خیابان های  در  فرسوده  تاکسی های  از 
شهروندان بلکه رانندگان این تاکسی ها را می آزارد که 
در این راستا مدیریت شهری بایستی درصدد نوسازی و 

بهسازی این ناوگان شود.
او با اشاره به از رده خارج کردن تاکسی ها و اتوبوس 
های فرسوده افزود: در حوزه تاکسیرانی نیاز به تحول 
عمیق ساختاری داریم و برای محقق کردن شعار نوسازی 
و مدرن سازی تاکسیرانی و اتوبوسرانی برنامه مدونی باید 

شکل بگیرد.
شورای  سلامت  و  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج گفت: متوسط سنی ناوگان تاکسی 
در کرج بسیار فرسوده است که به دنبال آن هستیم این 

رقم را کاهش دهیم.
محمدی ادامه داد: از آن جایی که تاکسی ها هویت شهر 
محسوب می شوند و آثار زیادی به همراه دارند، باید هر 
چه سریعتر نسبت به نوسازی اقدام  و برای این مساله 

از دولت کمک بگیریم.

راه و مسکنگزارش

تذکر فرماندار کرج؛

با ساخت و سازهای غیرقانونی با جدیت برخورد شود

 به گفته فرماندار کرج، توقع شهروندان از شهرداری ها در 
خصوص کیفیت خدمات رسانی، مسائل رفاهی و حقوق 
شهروندی به شکل قابل توجهی افزایش پیدا کرده، بنابراین 
بازنگری در قوانین مرتبط با مدیریت شهری از جمله قانونِ 

ماده ۱۰۰ امری ضروری است.
به گزارش »دنیای هوادار«، غفور قاسم پور با بیان اینکه در 
حوزه ساخت و سازهای غیر قانونی، اصل بر تخریب بوده و 
جریمه استثناست، گفت: با تخلفات ساختمانی و ساخت و 
سازهای غیرقانونی باید با جدیت برخورد شود تا در آینده با 

مشکلات اساسی در این خصوص مواجه نشویم.
تخلفات  از  وظایف شهرداری جلوگیری  از  یکی  او گفت: 

و  است  ها  شهرداری  قانون   ۱۰۰ ماده  مطابق  ساختمانی 
شهرداری با اجرای ماده ۱۰۰ از ساخت و سازهایی که نکات 
ایمنی و بهداشتی را رعایت نکرده یا از طریق اضافه بنا یا 
تغییر کاربری و... به حریم عمومی تجاوز کرده اند جلوگیری 

می کند.
قاسم پور با بیان اینکه احقاق حقوق عامه از جمله مواردی 
است که باید در کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری مورد توجه قرار 
گیرد، گفت: با توجه به مسائلی که در شهرها و کلانشهرها 
وجود دارد به نظر می رسد تشکیل تیم کارشناسی متشکل از 
نمایندگان وزارت کشور، اعضای شورا و قضات دادگستری 

می تواند در جهت کاهش تخلفات ساختمانی کمک کند.

پایتخت



پنج شنبه 22 خرداد 99 -  شماره  496

روزنامه

5 اقتصادی

و  تحلیل  از  است  عبارت  برند  مدیریت  بازاریابی،  حوزه  در 
برنامه ریزی در رابطه با چگونگی برداشت از برند در بازار هدف؛ 
به طورکلی باید گفت توسعه یک رابطه دوسویه خوب با بازار 
هدف در مدیریت برند بسیار حیاتی است. مدیریت برند شامل 
مدیریت ویژگی های محسوس و نامحسوس نام تجاری است:

قیمت،  محصول،  خود  محسوس)ملموس(:  ویژگی های   
بسته بندی، و غیره است.

 ویژگی های نامحسوس)غیرملموس(: تجربه مشتریان و در 
مورد خدمات نامحسوس، شامل ارتباط عاطفی با محصول / 

خدمت است.

فرایند مدیریت برند: مفاهیم کلیدی

- شناسایی و تعریف مهم ترین مشتریان خودتان
- شناخت مواردی که موجب تحریک مشتریان شما شده و 
اینکه چه چیزی می تواند موجب انتخاب برند شما نسبت به 

برندهای رقبای شما توسط آن ها شود.
- انتخاب دقیق یک جایگاه برند که مزایایی را برای شما در بازار 

هدف به ارمغان بیاورد.
- تفسیر و ترجمه آن جایگاه به یک هویت برند مستمر و باثبات 

که شامل موارد زیر می شود:
- عماری بصری برند

- نماد و نامی معتبر و قوی
- شعاری که بر قدرت و توان قول و تعهد برند شما تأکید 

داشته باشد.
مدیریت برند

- توسعه پیام برند شامل سخنرانی آسانسوری
- آموزش کارکنان در رابطه با شعار و تعهد برند، سخنرانی 
آسانسوری آن و معیارهای هویت و دادن مشوق ها، ابزارها و 

آموزش های  لازم به آن ها به منظور مؤثر واقع شدن.
- توسعه یک فرایند درونی و پیوسته برای معرفی پیش بردن 

برنامه بازاریابی
- تقویت قول و تعهد برند در هر نقطه تماس با مشتری

- ارزیابی روند پیشرفت کار و ایجاد تغییرات لازم و ضروری 
در هر مرحله

مسئولیت های مدیریت برند

1. نظارت، اندازه گیری، ارزیابی و مدیریت توان و انسجام برند
در  ارزش،  برندها،  دیگر  از  تمایز  برند،  از  آگاهی  افزایش   .a

دسترس بودن و ارتباط احساسی
b. توسعه طرح برند

c. نظارت بر پیشرفت برند با توجه بر طرح برند تهیه شده
d. مسئولیت پذیر بودن در برابر نتایج حاصله بر اساس طرح برند
e. هدایت درک از برند و حمایت از آن در سراسر بخش های 

سازمان
f. کمک به عمل کردن به پیام و قول داده شده توسط برند

g. حفظ یکپارچگی هویت برند
h. تشکیل انجمن تیم یا هیئتی در رابطه با هویت برند

i. کمک به تعیین هویت برند یا برندهای زیرمجموعه آن برند
j. پیش بینی و تطبیق و اصلاح نیازهای جدید هویت برند

2. تفاوت بین برند و شهرت
برند Brand و شهرت Reputation بسیار محکم به یکدیگر 

متصل اند اما مترادف نیستند. این مطلب را ارائه مینمایم زیرا 
که در بسیاری از شرکت ها در هنگام شروع پروژه مدیریت برند 
یا برندینگ، با این مسئله روبرو شده ام و از مدیران می شنوم 
که پروژه برند را به پروژه شهرت نام تجاری برای فهم بهتر 
حتی  می نمایند.  ترجمه  خود،  سازمان  انسانی  نیروی های 
مدیری درخواست نمود که ما نیز از واژه شهرت سازی به جای 

برندسازی استفاده نماییم!

تفاوت بین برند و شهرت

این مورد بسیار عادی است که عموم مردم، برند داشتن را با 
شهرت داشتن مترادف می دانند. با توجه به اینکه برند و شهرت 
هردو از نوع دارایی های نامشهود )ناملموس/ غیرعینی( شرکت 
هستند، این ناملموس بودن سبب می شود که تفسیر یکسانی 

از این دو واژه در ذهن مدیران ایجاد گردد. همچنین موجب 
شده است تا گرایش و هدف گذاری مدیران به برندسازی و 
ایجاد شهرت از یک مسیر واحد برنامه ریزی گردد. شهرت و 
برند، هردو از مسیر برقراری ارتباط با مخاطب شکل گرفته و به 
دنبال بهبود شناخت و درک مخاطب از کالا یا خدمت هستند.

عملکرد برند دارای ماهیت چندگانه و اثری افزاینده دارد. هدف 
ایجاد اشتیاق و تمایز است.  برندسازی،  برند و عملیات  از 
برای محصولات  بیشتر  پرداخت وجه  به  تحریک خریداران 
و خدمات سازمان به جای اینکه آن پول را جای دیگر صرف 

نمایند. شهرت حاصل جمع کل سوابق کاری سازمان است.
به زبان ریاضی می توانم عملکرد برند را به عمل ضرب و شهرت 
را با عمل جمع تشبیه نماییم. پس شهرت عبارت است حاصل 
جمع فعالیت ها و اظهارنظرهای گذشته تا امروز سازمان است. 
در این حالت برند ساخته می شود که این شهرت به را کسب 
درامد و پول نزدیک نماید. پس یکی از وظیفه مدیریت برند، 
حفاظت از شهرت سازمان به منظور حفظ اعتماد و اعتبار است. 

برند نقشی پویا و کنش گرا، اما شهرت نقشی تدافعی دارد. 
ولی هر دو برای سازمان ضروری است.هر یک می تواند دچار 
مشکل شده و آسیب ببینند و آسیب یکی بر دیگری تأثیر 

خواهد گذاشت.

 - آمریکایی  میلیاردر  مولتی   Warren Buffett آقای  1
موفق تر سرمایه گذاری قرن بیستم  اظهار نموده است : 
شهرت شبیه به عضوی از بدن است که می توان آن را حفظ 

نمود، اما نمی توان آن را ترمیم نموده.

 The sloan Review جالب آنکه در مقاله ای که اخیرا در 2
از دانشگاه MIT مطالعه نمودم به همین مورداشاره 

شده است و این دو را به اختصار مقایسه نموده است.

برند یک مفهوم مشتری محوری است. شهرت یک  3
مفهوم شرکت محور است. برند در مورد ارتباط و تمایز 
است و شهرت در مورد حقانیت و درستی. شهرت، موتور محرک 
برند و کسب وکار شما است. اعتبار و ثبات شهرت سبب جذب 
مردم، سرمایه گذاران و رهبران خواهد بود. حمایت سهامداران در 
تخصیص منابع در دسترس خود به سازمان در اثر وجود برند 
خواهد بود. همپوشانی عناصر شهرت و برند، این ترتیب نسبتا 

ساده را پیچیده می نمایند.

برندها موجب افزایش میزان قضاوت مردم در خصوص  4
افراد درون سازمان )در مورد شیوه کسب وکار یا شبکه 
توزیع و پخش مورداستفاده، روش جذب رهبران و کسانی آنان 
را به یکدیگر مرتبط می سازند( شده است. آگاهی )دیگر نقطه 
اشتراک بین برند و شهرت( از برند و فعالیت های سازمانی در 
شبکه های اجتماعی نیز خود باعث ایجاد تلفیق بیشتر شهرت 

و برند خواهد شد.

 the اما خطر تمرکز بر یکی از این دو نیز در مقاله 5
Sloan Review مورداشاره واقع شده است:

a. تمرکز بر شهرت به بهای عدم توجه به برند موجب پژمرده 
شدن محصول در بازار می گردد. از طرف دیگر، توجه به برند 
به قیمت نادیده گرفتن شهرت می تواند به خطر مشابه بی 
انجامد، مانند پایین آمدن ارزش سهام، مشکل در استخدام 
نیروی انسانی نخبه و شایسته و حتی تحریم محصولات 

توسط مشتریان.
b. یک برند قوی لزوما معرف یک شهرت خوب نیست. از 
طرف دیگر، شهرت خشک وخالی نیز نمی تواند معرف وجود 
یک برند قوی باشد. پس امکان آن وجود دارد که محصول 
شما در بازار حضورداشته و آگاهی از برند بالایی داشته باشد 
اما بدون اعتماد و علاقه مخاطبان خویش. مانند یک برند 
از یک شرکت تولیدکننده بسیار مشهور خودرو که امنیت و 
امکانات محصولاتش بسیار سطح پایین است و مخاطبانش 
از آن به بدی یادکرده و حتی مورد تمسخر قرار می دهند.از 
طرف دیگر این امکان وجود دارد که علاقه و اطمینان به برند 
شما در یک حلقه محدودی از مخاطبان شکل گرفته و عملا 

برندتان ناشناخته باشد.

خود  توان  حد  از  پایین تر  برند  حالت،  دو  هر  در  6
ظاهرشده و بر توانایی آن در عرصه رقابت اثر منفی 
خواهد داشت که موجب کاهش سودهی و نرخ رشد سازمان 

خواهد بود.

ارشد  مدیران  که  دیده ام  موارد  بسیار  در  شخصا  7
زیرا  هستند،  سازمان  شهرت  دنبال  به  سازمان ها 
تعیین کننده نحوه اظهارنظر مردم در خصوص شیوه مدیریت 
آن ها خواهد بود. هیچ کس علاقه ای به کار در یک سازمان 
فاسد و آلوده ندارد. اما ازآنجایی که برند و برندینگ را به عنوان 
بخشی از کار روزمره اداری خود نمی بینند، درنتیجه نسبت به 

برند احساس مسئولیت نمی نمایند.

بازاریابان نیاز اساسی به تغییر نحوه نگرش مدیران  8
ارشد سازمان خوددارند. این مدیران باید درک نمایند 
که برند تنها بیانگر احساسات سازمان نسبت به مخاطبان 
بیرونی نیست، بلکه بیانگر برنامه استراتژیک و نقشه رشد 

سازمان است.
برند چیزی است که همه رهبران سازمان باید نسبت  9
نقطه  برند  زیرا  باشند،  پاسخ گو  و  مسئول  آن  به 
اشتراک تمام مدیران سازمان است. از سوی دیگر، شهرت نیز 
نباید به صورت بخشی از بازاریابی )اینکه چگونه مردم در مورد 
ما صحبت نمایند( در سازمان خود را نشان دهد، بلکه باید 
از »چیزی که  و حمایت مردم  به صراحت موجب تصدیق 

سازمان است« یا »برای آن تلاش می کند« گردد.

برای بروز یک همچنین سینرژی مناسبی بین برند و 
10

را  کمتری  زمانی  بازاریابی  تیم  شهرت می بایستی 
صرف مشاجره بر سر دستورالعمل ها نموده و زمانی بیشتری 
ارشد  مدیران  آموزش  و  استراتژی ها  یکپارچگی  به  را 
تحصیل کرده سازمان به عنوان یک ارزش مشترک، تخصیص 
دهند. حال اگر بخواهم از دیدگاه تحقیقاتی و آکادمیک به 
رابطه برند و شهرت نیز اشاره ای نماییم، باید به نتیجه تحقیق 
Hill+Knowlton Strategies اشاره نمایم که نشان می دهد 
بین برند و شهرت رابطه بسیار معنی داری )60% -90%( وجود 
دارد. این تحقیق نشان داده است که چگونه شهرت بر برند اثر 
گذاشته و برند چگونه موجب گسترش شهرت می گردد و نیز 

چگونه هر دو این ها بر رشد سازمان اثر خواهند داشت.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

»مدیریت برند«؛ از فرآیند تا مسئولیت ها
تفاوت بین »برند و »شهرت« چیست؟

برندینگ

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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فرهنگی

صنایع دستی میراث فرهنگی

موزه سرامیک تهران افتتاح شد »وزیر میراث فرهنگی:
گردشگری خارجی از ماه آینده

 آغاز می شود
همزمان با هفته صنایع دستی نخستین موزه سرامیک تهران با حضور مدیران کل موزه 

ها و استان تهران گشایش یافت.
به گزارش »دنیای هوادار«، در این مراسم محمدرضا کارگر مدیرکل موزه های وزارت و 

پرهام جانفشان مدیرکل میراث فرهنگی استان تهران حضور داشتند.
 مدیرکل میراث فرهنگی استان تهران خاطرنشان کرد: موزه سرامیک فرزانه نخستین 
موزه تخصصی سرامیک در ایران بوده که به صورت خصوصی اداره می شود که با گرته 

برداری از الگوهای کهن در طرح و ساخت این هنر به شیوه امروزی بیان می کند.
به گفته وی موزه تخصصی سرامیک محلی برای همفکری و الگوسازی معماران و 

طراحان مطرح شود.
جانفشان سرامیک را هنری برخواسته از دل صنایع دستی مطرح کرد و افزود: راز 
ماندگاری آن تولید کاربردی آن در تاریخ معماری ایران است،  موضوعی که تمام 
هنرمندان صنایع دستی در تولید آثار هنری باید به آن توجه داشته باشند که در عین 

حفظ اصالت محصول تولیدات را به سمت کاربردی بودن سوق دهند.
وی همچنین به میزان صادرات صنایع دستی استان در سال گذشته اشاره کرد و گفت: 
۹۳ میلیون دلار حاصل صادرات تولیدات هنرمندان تهرانی بود که به کشورهای اروپایی 

و آسیایی صادر شده است.
وی سرامیک، آبگینه، زیورآلات سنتی و شیشه سنتی را بیشترین محصولات صادراتی 

این استان برشمرد و اظهار کرد: ۱۰ هزار هنرمند این آثار ارزشمند را تولید می کنند.
همچنین لیلا فرزانه موسس این موزه گفت که این موزه با شعار موزه ای برای زندگی 
تلاش دارد تا با رویکردی برهم کنشی با مخاطب و به گونه ای رویداد محور موکد نقش 
موثر موزه ها در زندگی افراد و همچنین جایگاه هنر و به طور اخص سرامیک در زندگی 

مدرن شهری باشد.

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی از آغاز ورود گردشگران خارجی از ماه آینده 
خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر مونسان عصر گذشته در حاشیه افتتاح یکی از 
کارگاه های صنایع دستی تهران و افتتاح تعدادی از پروژه های استانی صنایع دستی که به 
مناسبت روز جهانی صنایع دستی برگزارشده است، به ضرورت کاربردی کردن صنایع دستی 
اشاره کرد و گفت:  این مسئله که در حال اجرا شدن است در جهت توسعه بازار صنایع دستی 

بسیار اهمیت دارد.
وی گفت: ملزومات مورد نیاز در خانه های ایرانی در خط تولید صنایع دستی در حال طراحی 

است که علاوه بر زیبایی این صنایع اشیاء با کیفیتی با هویت ایرانی - اسلامی است.
مونسان با بیان اینکه موضوع حفظ فرهنگ هویت ایرانی و اسلامی سال ها است که توسط 
مسئولان کشور به ویژه مقام معظم رهبری مورد تأکید بوده است، ابراز امیدواری کرد: 

هنرمندان و صنعتگران صنایع دستی هرچه بیشتر در این زمینه موفقیت  به دست آورند.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خاطرنشان کرد:  متأسفانه قبلاً  صنایع دستی 
قدیمی نشانه دهاتی بودن داشت و برخی به دنبال طرح های اروپایی بودند ولی امروزه حتی 
در کشورهای اروپایی صنایع دستی ایران را به قیمت های بالا خریدارند و خوشحالم که علاوه 

بر اروپا متقاضی صنایع دستی در کشور هم زیاد شده است.
وی با بیان این که تلاش می کنیم حجم بازار صنایع دستی را افزایش دهیم، گفت: اتفاقات 
خوبی در این زمینه در حال انجام شدن است. قبلاً هنرمندان به صورت جداگانه در زمینه 
صنایع دستی فعال بودند ولی اکنون با ورود سرمایه گذاران این امکان وجود دارد که فعالان 

صنایع دستی و هنرمندان در کنار یکدیگر محصولات شان را تولید و هم افزایی ایجاد کنند.

جهان سینما

بیست و پنجمین دوره »جشنواره فیلم فانتزیا« از ۲۰ 
اوت تا ۲ سپتامبر )۳۰ مرداد تا ۱۲ شهریور( به صورت 

مجازی برگزار می شود.

»برد پیت« بازیگر مشهور آمریکایی هم به صف 
آِمریکایی )قتل جرج فلوید(  معترضان خیابانی 

پیوست.

را  ما«  از  بازمانده  »آخرین  »چرنوبیل«،  کارگردان 
می سازد.

»اسپایک لی«: اگر ترامپ انتخاب شود، دنیا در خطر 
است!

حضور  پنجمین  در  جعبه ای«  »مرد  کوتاه  فیلم 
بین المللی خود توانست جایزه بهترین فیلم کوتاه را 
 European International film festival در فستیوال

۲۰۲۰ را به دست آورد.

ایسکیا  فیلم  بین المللی  جشنواره  هجدهمین 
کارگردانی مهدی  به  »بی وزنی«  میزبان  ایتالیا  در 

فردقادری خواهد بود.

فیلم سینمایی »بعد از اتفاق« که موضوعی فوتبالی 
تولید  حسینی«  »شهاب  کنندگی  تهیه  به  دارد 

می شود.

در جلسه »کارگروه بررسی آسیب های کرونا« در سینما 
مصوب شد اگر استقبال خوبی از فیلم های اکران 
شده در این شرایط نشد امکان اکران دوم در زمانی 

دیگر فراهم باشد.

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آندریا بوچلی Andrea Bocelli خواننده و ترانه سرای مطرح ایتالیایی است. او 
در سال ۱۹۵۸ در منطقه زیبای توسکانی در ایتالیا متولد شد، ۱۲ ساله بود که 
برخورد توپ به چشمش باعث از دست رفتن بینایی اش شد و پس از آن او به 
تحصیل پرداخت و در رشته حقوق دکترا گرفت. او موسیقی را ۶ سالگی آغاز کرد 
و پس از نابینا شدن به صورت کامل خود را وقف موسیقی کرد و از سال ۱۹۸۲ 
 Si به صورت حرفه ای وارد دنیای موسیقی شد. آلبوم موسیقی بله برای همیشه
 Andrea اثری از خواننده و ترانه سرای پرآوازه ایتالیایی، آندریا بوچلی Forever
Bocelli است. این هنرمند به واسطه صدای تنور و همچنین تلفیق موسیقی 
کلاسیک و پاپ از شهرت بسیار زیادی در دنیای موسیقی برخوردار است. آلبوم 
بله Si به عنوان شانزدهمین آلبوم او در سال ۲۰۱۸ منتشر شد و موفقیت جهانی 
برای بوچلی به ارمغان آورد. اکنون پس از گذشت یک سال او با آلبوم جدید خود 
بازگشته است. در این آلبوم علاوه بر آثار فردی، شنونده همکاری های جذاب و 
شنیدنی او با برخی از مطرح ترین خوانندگان و هنرمندان جهانی هستیم که 
باعث جذابیت دوچندان آلبوم جدید او شده است. این آلبوم به مانند همه آثار 
این هنرمند اثری شنیدنی است که می تواند هر مخاطب موسیقی با هر گرایش 

و علاقه ای را به خود جذب کند.

2019 / »Si Forever | بله برای همیشه«
:: آندریا بوچلی | کلاسیک ::

»دکتر هاوارد سرپرست یک کلینیک است که کار آن پاک کردن آن دسته از خاطرات 
افراد است که دوست ندارند آن ها را در ذهن خود داشته باشند. کلینیکی که اغلب 
زوج ها خصوصا در روزهای نزدیک به ولنتاین به آن مراجعه می کنند تا خاطرات 
بدی را که از هم در ذهن خود دارند پاک کنند. تکنیسین های کلینیک ابتدا مکان 
خاطرات مورد نظر را که به صورت لکه های روشنی روی مغز نمودار می شود، شناسایی 
کرده و سپس به محو کردن آن لکه های نور می پردازند. ابتدا کلمنتاین و سپس 
جول آگاهانه تصمیم به پاک کردن خاطرات مشترکشان می گیرند، اما حتی بعد از 
فراموشی یکدیگر، مجددا به سمت هم کشیده شدند.« خلاصه و کلیتی است از اثر 
درخشان و به یاد ماندنی »میشل گوندری« و فیلمنامه بی نظیر »چارلی کافمن« یکی 
از بی نقص ترین و مستحکم ترین فیلمنامه های قرن 21 تا به امروز است. جیم 
کری هم اگرچه یک کمدین بی نظیر است ولی برای ایفای نقش های جدی هیچ 
کمبودی ندارد. در این فیلم هم به بهترین شکل ممکن از پس نقش »جوئل« برآمده 
است. این فیلم، هم از دیدگاه منتقدان و هم در گیشه، موفق بود. از یکسو توانست 
جایزه آکادمی هنرهای سینمایی آمریکا )اسکار( را به خاطر بهترین فیلمنامه اصلی 

)غیراقتباسی( دریافت کند.

»درخشش ابدی یک ذهن پاک 
2004 /»Eternal Sunshine of the Spotless Mind 

:: میشل گوندری ::

»یکی از بزرگ ترین موانع برای فهمیدن، فرافکنی شمن یا منجی است. همین 
که به چنین مرتبه ای ارتقا یافتید، دیگر قدرتی ندارید، در دریایی از مه گم شده 
اید. وقتی علائم این خود بزرگ بینی هویدا می شود بدانید که اخطاری جدی 
است و این غرور را باید فورا خاموش کرد.« جملات اشاره شده بخشی از کتاب 
نیونگ می گوید« اثری از کارل گوستاو یونگ با ترجمه درخشان »سیروس 
شمیسا« است که اولین بار در سال 1987 به چاپ رسید. این کتاب جذاب، از 
طریق ارائه ی بیش از پنجاه شرح از مصاحبه ها، دیدارها و سخنرانی های یونگ، 
از شخصیت و روحیه ی این دانشمند و متفکر بزرگ سوییسی پرده برمی دارد و 
دربردارنده ی متن مصاحبه های رادیویی و تلویزیونی او و شرح حال هایی درباره 
ی یونگ نوشته ی شخصیت هایی برجسته در زندگی اوست. افراد زیادی در 
خلق این کتاب نقش داشته اند که از میان آن ها می توان به خلبان آمریکایی، 
چارلز لیندبرگ اشاره کرد که گفت و گوهایی درباره ی یوفوها با یونگ داشت. 
کتاب یونگ می گوید، اثری ارزشمند است که این فرصت را برای علاقه مندان 
به یونگ فراهم می کند تا با شخصیت این اندیشمند جریان ساز به شکلی 

منحصر به فرد آشنا شوند. 

 Jung Speaking: Interviews | یونگ می گوید«
1987 / »and Encounters

:: کارل گوستاو یونگ | ترجمه: سیروس شمیسا ::

کتابفیلم موسیقی
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»پریسا عرب«: 

علاقه ای به لژیونر شدن ندارم
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

ریش و قیچی دست فدراسیون کشتی است

رکورددار دوی استقامت زنان ایران، گفت: علاقه ای به 
لژیونر شدن ندارم زیرا زندگی در سیار کشورها سخت 

است و تحمل غربت را ندارم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، پریسا عرب روز 
گذشته اظهار داشت: خیلی از دو و میدانی کاران دوست 
دارند تا لژیونر شوند اما من علاقه ای به این موضوع 
ندارم. هر چند حضور در اردوهای خارجی خوب است 
و باید یک حامی مالی باشد تا حداقل یک یا ۲ ماه 
در اردوهای خارجی به ویژه در کنیا تمرین کنم تا به 

پیشرفت برسم.
وی افزود: فرزانه فصیحی با حضور در صربستان خیلی 
در این مدت پیشرفت کرده است و اگر این شرایط برای 

ما پیش بیاید، به سطح مطلوب تر می رسیم.
هر  آرزوی  کرد:  عنوان  ایران  استقامت  دوی  رکورددار 
دونده ای کسب سهمیه المپیک است و اردوهای خارجی 
و حضور مربی در تمرینات و رقابت در کنار دوندگان 
دیگر کشورها زمینه بدست آوردن این سهمیه را فراهم 

می کند.
وی درخصوص رکوردهای خود گفت: در یک سال اخیر 
رکوردهای ثبت کرده و از عملکردم راضی هستم. حتی در 
مسابقات دوی نیمه ماراتن توانستم رکورد یک ساعت 
را ثبت کنم و قهرمان شوم  ثانیه  و ۲۵ دقیقه و ۱۲ 

اما می توانستم رکورد بهتری داشته باشم. هر چند در 
مسابقات لیگ همواره رکوردهای خوبی را ثبت می کنم.

ملی  تیم  اردوی  به  گذشته  سال  شد:  یادآور  عرب 
صحرانوردی به جهت حضور در مسابقات قهرمانی آسیا 
اردو خوب بود،  آنکه شرایط  با وجود  اما  دعوت شدم 
به اردو نرفتم. زیرا همان ارتفاعی که در بروجن بود در 
اراک هم وجود داشت بنابراین همین جا تمرین کردم. 
علاوه بر آن از ناحیه مچ پا آسیب دیدگی داشتم که 

نمی توانستم در اردو حضور یابم.
کرونا  ویروس  که  مدت  این  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
بحرانی شد هم به تنهایی و با رعایت فاصله اجتماعی 
از آمادگی  تا  یا در بیرون تمرین می کنم  یا در منزل 
لازم برای حضور در مسابقات صحرانواردی آسیا برخوردار 
شوم. هر چند اگر در کنار دیگر دو و میدانی کاران تمرین 
کنم، باعث پیشرفت طرفین می شود. تلاشم را برای ثبت 
بهترین رکورد در این رقابت ها می کنم. فدراسیون نیز 
اعلام کرد که احتمال برگزاری این مسابقات از آبان تا 

دی امسال وجود دارد.
ملی پوش دو و میدانی گفت: امیدوارم فردی که ریاست 
فدراسیون را برعهده می گیرد، برنامه جدید و خوبی برای 
زنان داشته باشد و با برگزاری اردوهای مختلف شرایط 

رشد دو و میدانی زنان را فراهم کند.

انتخابات هیات کشتی  اعضای مجمع  ترکیب  به  نگاهی 
استان مازنداران گویای این واقعیت است که شرایط به گونه 

ای رقم خورده تا ریش و قیچی دست فدراسیون باشد.
صرف نظر از ایرادات شکلی و محتوایی که می توان بر قانون 
انتخابات فدراسیون ها و هیات ها گرفت و با توجه به اینکه 
برگزاری انتخابات با چنین شکل و شمایل کمترین تناسبی 
با معیارهای دموکراتیک ندارد از هم اکنون می توان نتیجه 
انتخابات هیات کشتی مازندران را تشخیص داد. صاحب این 
قلم قبلا نیز بارها و طی جلسات متعدد با اصحاب رسانه 
و دست اندرکاران ورزش، ایرادات انتخابات فدراسیون ها و 
هیات های ورزشی را به دوستان یادآور و براین نکته پای 
مربوطه،  رشته  کارشناسان  آن  در  که  انتخاباتی  ام  فشرده 
مربیان سازنده و متشخص، پیشکسوتان سرشناس و معتمد 
نقشی نداشته باشند انتخابات عقلایی نیست. چگونه است 
برای انتخاب رئیس جمهور، نمایندگان مجلس و اعضای 
شوراهای اسلامی شهر و روستا آحاد مردم پای صندوق های 
رای حضور پیدا می کنند اما برای انتخاب رئیس هیات یا 
فدراسیون تنها باید عده ای خاص و گزینش شده رای دهند؟ 
مگر اینکه بپذیریم اهمیت انتخابات فدراسیون ها و هیات 
های استان از انتخابات شواری روستاها کم اهمیت تر است!
این چه انتخاباتی است که در آن مربی قهرمان پرور با کوله 
باری از تجربه و تلاش نمی تواند رای دهنده باشد اما نماینده 
فلان ارگان که اصلا سررشته ای از ورزش مربوطه ندارد نقش 
تعیین کننده بر عهده می گیرد؟! کارشناسان متخصص که 
یک عمر در کنار رشته ورزشی خود حضور داشته، و در این 
راه استخوان خرد کرده و مو سپید کرده اند حق رای ندارند 
اما برخی از اعضای مجمع با کمترین شناخت و سابقه از 
رشته مربوطه صرفا به خواست و نظر مافوق، رای خود را 
برای انتخاب رئیس فدراسیوت یا هیات مورد نظر در صندوق 

می اندازند!
این مقدمه ذکر شد تا به این جا برسیم که انتخابات هیات 
کشتی استان مازندران نیز از این قاعده مستثنی نیست.  نه 
به خاطر اینکه در شایستگی اکثریت اعضای مجمع خصوصا 
گوش شکسته های حاضر تردید داشته باشیم بلکه به این 

سبب که ساختار و چیدمان انتخاب کننده ها ایراد دارد. 
چگونه می توان پذیرفت برای انتخاب رئیس هیات استان 
کشتی خیزی چون مازندران با این همه علاقه مند و چهره 
های مدال آور و شاخص تنها ۱۷ نفر تعیین تکلیف کنند؟ 
جالب اینکه برخی از این جمع رای دهنده اصلا تعلق خاطری 

نسبت به رشته ورزشی مورد نظر ندارند!؟
به حکم تجربه شاید بتوان از هم اکنون نتیجه انتخابات را 
پیش بینی و شانس نخست ریاست هیات کشتی مازندران 
را تشخیص داد. این پیش بینی به واسطه شکل برگزاری 
انتخابات و نواقص موجود در آن چندان دشوار نیست. البته 
الکترونیک بدون دخالت  انتخابات به صورت  اگر قرار بود 
مراجع تصمیم گیرنده و با شرکت افراد تاثیرگذار انجام گیرد 
در آن صورت شانس نامزدها یکسان و رقابت واقعی بین 
آن ها برقرار می شد اما در شرایط حاضر به واقع این مراجع 
اصلی تصمیم گیر هستند که فرد مورد نظر را تعیین و صرفا 
شکل ظاهر انتخابات را رعایت می شود. این شیوه انتخابات 
لباس  که  است  گذشته  دوران  انتصابات  همان  واقع  در 
انتخاب برتن آن کرده اند. ما نه می توانیم خودمان را گول 

بزنیم و نه این حق را داریم دیگران را گول بزنیم.
از همان ابتدا نیز آیین نامه انتخابات فدراسیون ها و هیات 
با این تفاوت که در هر دوره از حضور،  ها اشکال داشت 
مسئولین ورزش بنا به سلیقه و نظر خود دستی به سر و روی 
آن کشیده اند اما این دستکاری ها هرگز  نتوانست و نمی 
تواند روح دموکراسی و انتخاب آزاد را در کالبد ورزش بدمد.

انتخابات ۴ تیرماه هیات کشتی مازندران نیز از قاعده فوق 
تبعیت می کند بر همین اساس پیش بینس اینکه روز 
مجمع چه اتفاق خواهد افتاد و ریش و قیچی دست کیست، 
چندان دشوار نمی نماید مگر اینکه جامعه کشتی منسجم 
و متحد پی گیر مطالبات خود باشند و با همبستگی و وفاق 
در مسیر مشترک گام بردارند. بدیهی است وقتی تشتت آرا 
و تضاد منافع رگ های گردن را متورم و فریاد ها را بلند کند 
حقیقت در میان هیاهو گم خواهد شد تا مصلحت پیشتازی 
کند. در واقع پاشنه آشیل و چشم اسفندیار چنین وقایعی 
همانا بروز اختلاف در اردوی خودی است. وقتی عده ای 
استان و  اعتبار  و  در جهت منافع جمعی  نباشنند  حاضر 
ورزش خود گذشت و ایثار را سرلوحه قرار دهند نباید تعجب 
کرد غریبه ها سرنوشت ها را رقم بزنند و از اختلافات موجود 

بهره لازم را ببرند.
قطب  که  استانی  هیات  انتخابات  امیدواریم  حال  هر  در 
کشتی کشور نام گرفته موجبات افتراق و اختلاف را فراهم 
کند که اگر چنین شد باید از آینده کشتی این خطه بیمناک 

بود.

بانوان دیدگاه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

کرونا شانس میزبانی جام جهانی ۲۰۲۳ زنان را از برزیل گرفت

برزیل با استناد به اینکه به دلیل آثار ناشی از پاندمی 
المللی  بین  فدراسیون  به  نیست  قادر  کرونا  ویروس 
فوتبال )فیفا( در خصوص مسائل مالی مرتبط با میزبانی 
از جام جهانی ۲۰۲۳ زنان تضمین بدهد، از پیشنهاد خود 

برای میزبانی این رویداد صرف نظر کرد.
کنفدراسیون فوتبال برزیل همچنین در بیانیه ای اعلام 
کرد که برابر ژاپن و پیشنهاد مشترک استرالیا و نیوزیلند، 
از پیشنهاد کلمبیا برای میزبانی از این تورنمنت حمایت 
خواهد کرد. آمریکای جنوبی تاکنون هرگز میزبان این 

رقابت ها نبوده است.
قرار است تصمیم نهایی در این خصوص ۲۵ ژوئن گرفته شود.

»ژائر  دولت  که  کرد  اعلام  برزیل  فوتبال  کنفدراسیون 
بولسونارو« رییس جمهوری این کشور به فیفا اعلام 
دلیل  به  جنوبی  آمریکای  کشور  این  که  است  کرده 
از  برخاسته  مالی  و  اقتصادی  ریاضت  سیاست های 

پاندمی کووید-۱۹ نمی تواند از نظر مالی تضمین بدهد.
براساس پیش بینی های بانک گلدمن ساکس انتظار می 
رود رشد اقتصادی برزیل در سال جاری دست کم ۷.۴ 

درصد کاهش پیدا کند.
شیوع کرونا بیشترین خسارت را در آمریکای جنوبی به 
برزیل وارد کرده است به طوری که تاکنون بیش از ۳۷ 

هزار نفر در این کشور جان خود را از دست داده اند.
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داستان ضرورت حضور و مدیریت ورزشی ها در مناصب 
مدیرکل ورزش و جوانان و هیات های ورزشی و عدم 
حضور غیر ورزشی ها  با استناد بر سوابق علمی و گاهی که 
صد البته ویژگی های خاص خود را دارد و در دایره عریض 
و طویل ورزش نمی گنجد از جمله مباحث محافل ورزش 
نصف جهان بوده که پس از انتظاری طولانی سرانجام با 
عزل »محمد سلطان حسینی« مدرس دانشگاه و ورود 
»سیدمحمد طباطبایی« به حوزه مدیریتی اداره کل ورزش 
و جوانان که از جنس ورزش فوتبال است و دارای سوابق 
درخشان در مشاغل مختلف اداره کل ورزش و جوانان و 
بیش از ۱۱ سال ریاست اداره ورزش وجوانان شهرستان 
نجف آباد تحولاتی در ورزش دیار زاینده رود ایجاد کرد که 

تغییر مدیریتی هیات های ورزشی از آن جمله است.
طباطبایی با بررسی عملکرد برخی هیات های ورزشی 
استان و تغییر دادن رؤسای هیات هایی که در راس آن 
ها افراد غیرورزشی و ناکارآمد قرار گرفته بودند و در سال 
های اخیر مورد انتقاد و اعتراض اهالی ورزش به ویژه 
قهرمانان قرار داشتند، با عزل حمیدرضا فدوی و انتصاب 
دکتر علیرضا کمالیان جرقه ای از رضایت و امید را در دل 
قهرمانان بارور و افق روشنی پیش روی آینده ورزش مطرح 

در کشور، جهان و المپیک ترسیم کرد.
لازم به ذکر است که هیات وزنه برداری استان اصفهان 
از جمله هیات هایی است که برخلاف سال های گذشته 
که با کسب افتخارات آسیایی جهانی و المپیکی و مدال 
های رنگارنگ زینت افزای گنجینه افتخارات این رشته 
مدال آور ورزشی توسط قهرمانان نامدار و شایسته ای نظیر 
زنده یادان علی ورضا استکی، سیدمرتضی سیف زاده، فضل 
اله دهخدا، حسن حکیمیان، سیدحسن موسویان، حمید 
محمدی، حسن نصیری، علی اصغر غفوری، سعید آذری، 
رضا موسویان، مسعود چترایی، یداله باقری، محمد سرلک، 
رشید شریفی، رسول تقیان و جهان پهلوان سهراب مرادی 
و... شده بود در کمتر از ۲۰ ماه گذشته با ایجاد نارضایتی 
و اختلافات شدید که معلول سو مدیریت، عدم استفاده از 
تجارب پیشینیان و صاحب نظرانی که تخصص ویژه ای در 
وزنه برداری دارند و با به خدمت گرفتن افرادی که مثل خود 
رئیس هیات به دلیل پاره ای روابط در وزنه برداری ورود 
کرده و با یکجانبه گرایی، حاصل تلاش و خدمات ارزنده 
رؤسای پیشین را به هدر می دادند تا کفه سنگین ترازو به 

نفع منتقدین شود!
انگاهی به تاریخچه وزنه برداری استان اصفهان باید اذعان 
کنیم وزنه برداری اصفهان تا ابد مرهون و مدیون اساتید 
وارسته و بزرگان فرهیخته ای نظیر حاج محمدخان اسدی 
)که همزمان ریاست هیات های زورخانه ای و کشتی( را 
هم عهده دار بود و از سال ۱۳۳۳ مرحوم حاج محمد صادق 
صیرفیان پور)رسما رئیس هیات( شد و به روایتی چون 
در سال۱۳۴۶ به عضویت شورای شهر و شهرداری درآمد، 
آقای مهندس خسرو سیمرغ مدیر کارخانه شهرضای جدید 
امور هیات را به دست گرفت و پس از دو سه سال به شهر 
دیگری انتقال یافت و استاد نصراله دلوی هدایت هیات 
را برعهده گرفت که حدود ۴۴ سال سکاندار موفق هیات 

وزنه برداری استان بود و خدمات صادقانه و ارزشمند ایشان 
باعث رشد این رشته ورزشی گردید .

 مضاف به اینکه استاد سید مرتضی سیف زاده قهرمان 
نامی وزنه برداری ایران در مسابقات بین المللی شوروی 
فنی  کمیته  عضو  و  ملی  های  تیم  سرپرست  سابق، 
فدراسیون در سال ۱۳۸۷ که استاد دلوی دچار بیماری 
شد و قادر به ادامه کار نبود به دستورآقای بهرام افشارزاده 
که از سال ۱۳۸۵ پست رئیس فدراسیون وزنه برداری را 
متقبل شده بود تا تشکیل مجمع انتخاب رئیس هیات به 
عنوان سرپرست منصوب گردید و پس از برگزاری مجمع 
دراردیبهشت ۱۳۸۸ با کسب اکثریت آرا به سمت رئیس 
هیات وزنه برداری استان اصفهان انتخاب شد و با تجربه 
های فراوان و درایت و مدیریت قابل تحسینی نه تنها ادامه 
دهنده برنامه های سازندگی استاد دلوی شد که با تعامل و 
همکاری همه جانبه با رؤسای هیات ها، مربیان شهرستان 
های تابعه استان و فدراسیون وزنه برداری ایران، کسب 
عناوین آسیایی، جهانی و المپیکی را تداوم بخشید و منشا 
خدمات ارزشمندی گردید که احداث خانه وزنه برداری 

اصفهان از جمله یادگار ماندگار این مدیر مدبر است.
استاد سیف زاده قدم های بسیارسودمندی هم برای اشاعه و 
رشد و پیشرفت این رشته مدال آور جهانی و المپیکی برداشت، 
اما دل آزرده از عدم همکاری و حمایت مسئولان ورزش استان 
قبل از به پایان رسیدن دوره چهار ساله استعفاءنامه خود را 
به مدیرکل وقت ورزش وجوانان ارائه کرد که مورد تایید قرار 
نگرفت و فدراسیون وزنه برداری طی حکمی به ایشان سه 
ماه ماموریت داده شد تا مقدمات تشکیل مجمع عمومی 
انتخابات را فراهم نماید که این ماموریت برای سه ماه دیگر 

تمدید شد و اصرار آقای حاج حسین رضازاده رئیس وقت 
فدراسیون وزنه برداری ایران هم برای ادامه کار در هیات مفید 
واقع نشد تا سرانجام در شهریور ۱۳۹۳ باتشکیل مجمع آقای 
دکتر سعید آذری قهرمان ملی و آسیا و مدیرعامل وقت باشگاه 
ذوب آهن با  بیشترین آرا به سمت رئیس هیات وزنه برداری 
استان اصفهان انتخاب شد که تحولی در این رشته ورزشی 
ایجاد کرد و تیمی را به مسابقات لیگ برتر بزرگسالان کشور 
روانه کرد که حاصلش کسب سه دوره قهرمانی مقتدرانه در 

لیگ ایران و مسابقات باشگاه ها آسیا بود.
به  ساله  چهار  دوره  پایان  از  پس  آذری  دکترسعید 
خاطرمشغله کاری در باشگاه ذوب آهن برای مرحله بعد 
در  ودرنهایت  کند  نام  ثبت  اها  کاندید  جزو  حاضرنشد 
سال ۱۳۹۷ حمید رضا فدوی به این سمت انتخاب شد 
که با روی کارآمدن آقای سید محمد طباطبایی به عنوان 
سرپرست اداره کل ورزش و جوانان و درپی اعتراض ها 
و انتقادهای شدید منتقدین ورسانه های محلی مجبور 
به استعفا شد و در نهایت طی حکمی از سوی اداره کل 
ورزش و جوانان آقای دکتر علیرضا کمالیان که خود از 
جنس ورزش و از مدیران باتجربه ادارات ورزش وجوانان 
شهرهای مختلف استان بود به عنوان سرپرست هیات وزنه 
برداری تا تشکیل مجمع عمومی انتخابات منصوب گردید 
که امیدواریم با توجه ویژه به جوانان مستعد و ملی پوش 
به ویژه حضور جهان پهلوان سهراب مرادی در بازی های 
المپیک بااستفاده از تجربه ذی قیمت پیش کسوتان و 
متخصصان وکارشناسان این رشته مدال آور، به وضعیت 
نابسامان هیات وزنه برداری استان اصفهان سر و سامان 

ببخشد.

حرف آخر

یاد پیشکسوتان الزامی است؛

تاریخ و بزرگان وزنه برداری اصفهان نباید فراموش شوند!

جهان فوتبال 

»رونالدینیو«: 
تا ابد عاشق بارسلونا خواهم بود

رونالدینیو، ستاره سابق بارسلونا به تمجید از این باشگاه برای 
کمک روزهای دشوارش پرداخته است.

به گزارش »دنیای هوادار«، رونالدینیو بعد از سپری کردن چند 
هفته در زندان حالا در حصر خانگی به سر می برد و در حال 
سپری کردن این دوران دشوار است. ستاره محبوب بارسلونا 
مدعی شد پیام های باشگاه بارسلونا و بازیکنان این تیم نقش 

مهمی در تحمل این شرایط برای او داشته است.
رونالدینیو گفت:»شصت روز طولانی را سپری کردم. مردم باید 
بپذیرند شرایط زندگی جدید با آنچه در گذشته به آن عادت 
داشتند متفاوت است. من فکر می کنم این چیزی است که 
پس از زندگی در این تجربه پیچیده برای همیشه در زندگی ما 
خواهد ماند. امیدوارم به زودی همه چیز به حالت عادی برگردد 
و ما بتوانیم به خانه هایمان بازگردیم. امیدوارم همه چیز مانند 

گذشته شود.«
وی در پایان در خصوص رابطه اش با باشگاه بارسلونا گفت:»قطعا 
من و بارسلونا برای همیشه کنار هم هستیم. ابن شهر همیشه 
این دومین شهر من خواهد بود. بارسلونا همیشه با من و عشق 
و احترام زیادی رفتار می کند. من با تمام وجود از پیام های 
هواداران و عشق تان متشکرم. من یک بازیکن فوتبال با عشق 
به این حرفه هستم. آن ها من را به خوبی می شناسند و می 
دانند که این دوران آسان نبود. حرف های کارلس پویول مهم بود 
و به من کمک کرد که هرچه سریعتر از این طوفان خارج شوم. 
من با تمام وجود از شما تشکر می کنم. بارسلونا بهترین باشگاه 
است و هواداران در قلب من جای دارند. من با تمام وجود از 

شما تشکر می کنم.«

ژاوی تنها مشتری جدی 
داوید سیلوا در قطر

باشگاه الدحیل به صورت رسمی اعلام کرد که تمایلی برای جذب 
داوید سیلوا ندارد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورزش سه، در هفته های 
اخیر شایعات زیادی پیرامون حضور داوید سیلوا هافبک خوش 
تکنیک اسپانیایی در تیم های قطری به گوش می رسید و از 
الدحیل و السد به عنوان مشتریان جدی او نام برده می شد 
اما حالا باشگاه سرخپوش قطری، به صورت رسمی این خبر را 

تکذیب کرده است.
در بیانیه باشگاه الدحیل آمده که آن ها هیچ تمایلی به خرید این 
ستاره اسپانیایی ندارند و به هیچ وجه با او وارد مذاکره نشده اند.

بنابراین حالا احتمالا السد با هدایت ژاوی ارناندس تنها مشتری 
جدی سیلوا در قطر خواهد بود چرا که دیگر تیم ها توان پرداخت 

حقوق وی را هم نخواهند داشت.
سیلوای ۳۴ ساله با ارزش ۱۲ میلیون یورو، در صورتی که به السد 
قطر یا هر تیم آسیایی دیگر ملحق شود، بدون شک رکورد نقل و 

انتقالات در این منطقه را خواهد شکست.

با روی کارآمدن آقای سید محمد طباطبایی به عنوان سرپرست اداره کل ورزش و 
جوانان و درپی اعتراض ها و انتقادهای شدید منتقدین ورسانه های محلی مجبور 
به استعفا شد و در نهایت طی حکمی از سوی اداره کل ورزش و جوانان آقای 
دکتر علیرضا کمالیان که خود از جنس ورزش و از مدیران باتجربه ادارات ورزش 
وجوانان شهرهای مختلف استان بود به عنوان سرپرست هیات وزنه برداری تا 

تشکیل مجمع عمومی انتخابات منصوب گردید.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار


